
 

 
 
 
Artikel 41 vragen 
 
Betreft: Fietspad N625 
 
Naar we hebben vernomen is er nog geen zicht op het moment van uitvoering van het fietspad. 
Al geruime tijd staat verbetering van het fietspad langs de John F. Kennedybaan hoog op de 
prioriteitenlijst. De huidige fietspaden zijn verouderd, te smal en kruisen op een aantal punten 
drukke wegen. Daarmee voldoet het niet meer. 
 
Naar we hebben begrepen is er nog geen zicht op een concreet moment van uitvoering van het 
fietspad. De dorpsraad Lith zou hierover reeds zijn geïnformeerd. 
 
Graag willen we hierover een aantal vragen stellen, omdat op eerdere momenten op diverse 
plaatsen nadrukkelijk kalenderjaar 2021, en zelfs 2020 als uitvoeringsjaar werd genoemd. Zowel 
door de gemeente als door de Provincie. 
 
Citaat Brabantsdagblad van 11-12-2019:” …. Al tijden dringt Oss aan op een nieuw fietspad, maar 
daarvoor is het afhankelijk van medewerking uit het provinciehuis. Ook daar vinden ze inmiddels 
dat het huidige fietspad niet meer van deze tijd is. Vorig jaar zomer kondigde de provincie 
geheel onverwacht al aan het project naar voren te willen halen… 

 

In de programmabegroting van de gemeente Oss (2019-2022) 1wordt aangegeven dat de 

gemeente Oss het belang van de verbetering ziet:  

• We actualiseren in 2019 de lijst met projecten voor het Meerjaren Investeringsprogramma 
Mobiliteit (MIPMo) die de komende jaren prioriteit krijgt voor uitgaven vanuit de 
mobiliteitsreserve. Het betreft knelpunten op het gebied van doorstroming, veiligheid en 
leefbaarheid. 

• …: 
• We nemen onderstaande maatregelen om het fietsgebruik te stimuleren: 

o ……. 
o We bereiden samen met de provincie Noord-Brabant de realisatie voor van een 

nieuw fietspad aan de Kennedybaan. We streven naar realisatie vóór 2020. 

 
Vragen aan het college: 

1. Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot de realisatie van het fietspad langs 

de Kennedybaan?  

2. Is het juist dat realisatie van het fietspad langs de N625  is uitgesteld? En wat is de reden 

hiervan? 

3. Wat is de huidige planning van de start van de werkzaamheden en de daadwerkelijke 

realisatie? 

4. Is het definitieve ontwerp reeds ter inzage aan betrokkenen voorgelegd. Zo nee, wanneer 

is dat te verwachten? 

                                                
1 programma 7. Mobiliteit; 2.2 Duurzame mobiliteit 



5. Wie is opdrachtgever voor dit project?  

6. Wat is de rol van de gemeente Oss hierin? 

7. Welke mogelijkheden heeft de gemeente Oss om realisatie van het fietspad langs de N625 

te bespoedigen? 

 

Aansluiting met te realiseren toeristisch fiets wandelpad 

Daarnaast  ligt er een vraag /wens om een vrij liggend toeristisch fiets wandelpad langs de 

Kennedybaan vanaf de jachthaven naar de bocht (bij van Oort) te realiseren. Daarmee zou een 

veilige verbinding kunnen ontstaan voor recreatieve gebruikers, die de verbinding met de maas 

opzoeken. Door verschillende organisaties is dit idee naar voren gebracht, waarbij gekeken wordt 

naar koppelkansen met bijvoorbeeld “de Meanderende Maas” of andere ontwikkelingen in dit 

gebied.  Realisatie van dit fietswandelpad in combinatie met het fietspad Oss Lithoijen zou niet 

alleen een toeristische meerwaarde bieden, maar ook vanuit het oogpunt van verkeersveiligheid 

een grote waarde hebben.  

 

1. Bent u op de hoogte van deze plannen? 

2. In hoeverre bent u betrokken bij deze plannen? 

3. Indien u hierbij nog niet betrokken bent, bent u dan bereid om te onderzoeken welke 

mogelijkheden hier zijn om aan te haken bij dit initiatief? 

4. De VDG ziet hier mogelijkheden op gebied van de verkeersveiligheid en unieke 

koppelkansen voor toerisme en recreatie. Wat is de visie van het college hier op?  

 

 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Adri van der Loop 
Fractie VDG 
 


